
 

HORVÁTH RÉKA 

Tisztelt Szakkollégiumi Vezetőség! 

Horváth Réka vagyok, a Szombathelyi Képzési Központ másodéves 

gyógytornász hallgatója, valamint az idei évtől a szakkollégium tagja.  

Kiskoromtól fogva szoros kapcsolatban állok a mozgással, az állatokkal, így 

hivatásomat csakis ilyen közegben tudom elképzelni. Ugyanakkor nagyon 

fontos számomra az egészség, a mások segítése, és tudom, hogy az állatok jelenléte a gyógyulásban 

pozitív hatással van testre és lélekre egyaránt, ezért nem volt kérdés számomra, hogy a gyógytornász-

lovasterapeuta hivatást fogom választani.  

Legjobb döntésem volt, hogy csatlakoztam a szakkollégiumhoz, hiszen a különböző előadásokkal, 

kurzusokkal olyan plusz információkhoz jutunk, amik segítenek, és még jobban megerősítenek minket 

abban, hogy milyen jó választás volt az egészségügyi pálya. 

 


